
1 

BROI.0012.3.6.2019 

 

 

Protokół nr 6/19 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

Rady Powiatu we Włocławku  

 z dnia 20 sierpnia 2019  roku 

 

 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

 

W dniu 20 sierpnia 2019  roku o godzinie 9:06 
 
Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

Pan Karol Matusiak dokonał otwarcia obrad Komisji, powitał wszystkich członków Komisji  

i zaproszonych gości w osobach: Pana Jana Ambrożewicza – Wicestarosty oraz Pana Jana 

Stockiego Pracownika w Wydziale Edukacji i Spraw Społecznych. 

  

2. Stwierdzenie quorum.  

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach uczestniczą 4 

osoby, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum. 

 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 

Edukacji, Kultury i Sportu członkowie komisji otrzymali porządek obrad. 

Przewodniczący Komisji odczytał treść proponowanego porządku obrad: 

Porządek obrad: 
1) Otwarcie obrad Komisji.  

2) Stwierdzenie quorum.  

3) Przyjęcie porządku obrad.  

4) Przyjęcie protokołu nr 5/19 z posiedzenia komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 

2 sierpnia 2019 r.  

5) Wyrażenie opinii w sprawie autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 

ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych mających siedzibę na obszarze 

Powiatu Włocławskiego wraz z tekstem jednolitym.  

6) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  w Chodczu w czteroletnie 

Liceum Ogólnokształcące w Chodczu.  

7) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  im. Jana Kasprowicza w Izbicy 

Kujawskiej w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Jana Kasprowicza w Izbicy 

Kujawskiej.   

8) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego im. Królowej Jadwigi w Kowalu 

w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Królowej Jadwigi w Kowalu.  

9) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  im. Franciszka Becińskiego  

w Lubrańcu w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Franciszka Becińskiego  

w Lubrańcu. 
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10) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  dla Dorosłych w Chodczu  

w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Chodczu.  

11) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  dla Dorosłych w Izbicy 

Kujawskiej w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Izbicy Kujawskiej. 

12) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  dla Dorosłych im. Św. Jana 

Pawła II w Kowalu w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych im. Św. Jana 

Pawła II w Kowalu.  

13) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego czteroletniego Technikum w Chodczu w pięcioletnie Technikum 

w Chodczu.  

14) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego czteroletniego Technikum Ekonomicznego w Lubrańcu – Marysinie  

w pięcioletnie Technikum Ekonomiczne w Lubrańcu - Marysinie.  

15) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego czteroletniego Technikum w Izbicy Kujawskiej w pięcioletnie Technikum 

w Izbicy Kujawskiej.  

16) Sprawy różne.  

17) Zamknięcie obrad Komisji.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są inne propozycje do porządku obrad? Wobec braku innych 

propozycji Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za przyjęciem porządku 

obrad i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

za - 4  

przeciw-0 

wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła porządek obrad składający się 17 punktów.  

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

Porządek obrad: 
1) Otwarcie obrad Komisji.  

2) Stwierdzenie quorum.  

3) Przyjęcie porządku obrad.  

4) Przyjęcie protokołu nr 5/19 z posiedzenia komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 

2 sierpnia 2019 r.  

5) Wyrażenie opinii w sprawie autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 

ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych mających siedzibę na obszarze 

Powiatu Włocławskiego wraz z tekstem jednolitym.  

6) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  w Chodczu w czteroletnie 

Liceum Ogólnokształcące w Chodczu.  

7) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  im. Jana Kasprowicza w Izbicy 

Kujawskiej w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Jana Kasprowicza w Izbicy 

Kujawskiej.   

8) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego im. Królowej Jadwigi w Kowalu 

w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Królowej Jadwigi w Kowalu.  

9) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  im. Franciszka Becińskiego  
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w Lubrańcu w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Franciszka Becińskiego  

w Lubrańcu. 

10) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  dla Dorosłych w Chodczu  

w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Chodczu.  

11) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  dla Dorosłych w Izbicy 

Kujawskiej w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Izbicy Kujawskiej. 

12) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  dla Dorosłych im. Św. Jana 

Pawła II w Kowalu w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych im. Św. Jana 

Pawła II w Kowalu.  

13) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego czteroletniego Technikum w Chodczu w pięcioletnie Technikum 

w Chodczu.  

14) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego czteroletniego Technikum Ekonomicznego w Lubrańcu – Marysinie  

w pięcioletnie Technikum Ekonomiczne w Lubrańcu - Marysinie.  

15) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego czteroletniego Technikum w Izbicy Kujawskiej w pięcioletnie Technikum 

w Izbicy Kujawskiej.  

16) Sprawy różne.  

17) Zamknięcie obrad Komisji.  

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

4. Przyjęcie protokołu nr 5/19 z posiedzenia komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 2 

sierpnia 2019 r. 

 

Przewodniczący Komisji  poinformował członków Komisji, że z ostatniego posiedzenia komisji 

został sporządzony protokół, który był do wglądu w Biurze Rady i Ochrony Informacji. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi do protokołu nr 5/19 z dnia 

2 sierpnia 2019 r.? Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem 

protokołu nr 5/19 i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła protokół nr 5/19  z posiedzenia Komisja Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 2 sierpnia 2019 

r.  

5. Wyrażenie opinii w sprawie autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych mających 

siedzibę na obszarze Powiatu Włocławskiego wraz z tekstem jednolitym.  

 

Przewodniczący Komisji  poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie komisji 

otrzymali autopoprawkę do projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół ponadpodstawowych mających siedzibę na obszarze Powiatu Włocławskiego 

wraz z tekstem jednolitym. Naczelnik poprosił Pana Jana Stockiego o przedstawienie 

autopoprawki. 

Pan Jan Stocki – pracownik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformował, że 

podczas poprzedniego posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Pan Wojciech Rudziński 

zwrócił uwagę, że ZS CKR w Kowalu ma inny adres, który funkcjonował nie tylko w tym 

dokumencie, ale również we wcześniejszej sieci szkół, która obowiązywała w ostatnich latach. 
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Ta poprawka koniecznie musi być dokonana.  Zmiana tego adresu dotyczy branżowych szkół I 

stopnia, szkoły policealnej oraz pięcioletniego technikum. Druga  autopoprawka wynika z uwag, 

które wniósł Pan Naczelnik Biura Rady i Ochrony Informacji, dotyczących terminu wejścia  

w życie samej uchwały. Po skonsultowania tej uwagi z mecenasami wprowadzono zmianę w §3 

w następującym brzmieniu: „ Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia  

w Dzienniku Urzędowym Województwa Kujawsko-Pomorskiego z mocą obowiązującą od 1 

września 2019 r.” W opinii mecenasów nie jest to błąd, który wpływałby na samo 

obowiązywanie  tej sieci szkół. To doprecyzowanie rozwiewa wszelkie wątpliwości. Jest 

konkretna data i od 1 września będzie obowiązywał nowy plan sieci szkół.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają uwagi do przedłożonej 

autopoprawki? 

Wobec braku uwag głosów Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem  autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 

ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych mających siedzibę na obszarze 

Powiatu Włocławskiego wraz z tekstem jednolitym i przeprowadził procedurę głosowania 

Wyniki głosowania: 

Za-4 

Przeciw-0  

wstrzymało się -0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała autopoprawkę do projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia 

planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych mających siedzibę na obszarze Powiatu 

Włocławskiego wraz z tekstem jednolitym. 

Autopoprawka do projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół ponadpodstawowych mających siedzibę na obszarze Powiatu Włocławskiego wraz 

z tekstem jednolitym stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

  

6. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  w 

Chodczu w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące w Chodczu.  

 

Przewodniczący Komisji  poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie komisji 

otrzymali autopoprawkę do projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół ponadpodstawowych mających siedzibę na obszarze Powiatu Włocławskiego 

wraz z tekstem jednolitym. Naczelnik poprosił Pana Jana Stockiego o przedstawienie 

autopoprawki. 

Pan Jan Stocki – pracownik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformował, że w 
związku z reformą systemu oświaty – na podstawie art. 146 ust. 1 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. 

Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe (Dz. U. z 2017 r. poz. 60, 949 i 2203 oraz z 2018 r. 

poz. 2245) z dniem 1 września 2019 r. dotychczasowe trzyletnie liceum ogólnokształcące staje się 

czteroletnim liceum ogólnokształcącym, o którym mowa w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. a ustawy - Prawo 

oświatowe. Zgodnie z brzmieniem ust 2 w/w artykułu organ stanowiący jednostki samorządu 

terytorialnego prowadzącej dotychczasowe trzyletnie liceum ogólnokształcące, w terminie do dnia 

30 listopada 2019 r., w drodze uchwały, stwierdza  przekształcenie  trzyletniego liceum 

ogólnokształcącego  w czteroletnie liceum ogólnokształcące zgodnie z ust. 1. Pozostałe punkty są 

tożsame z omawianym puntem. Różnica polega tylko na tym, że dostosowywany jest czas kształcenia  

w szkołach oświatowych 3 letnie liceum zamienia się w 4 letnie liceum, 4 letnie technikum w 5 letnie 

technikum, liceum dla dorosłych staje 4 letnie, szkoły branżowe już wcześniej nastąpiły szkoły 

zawodowe. W ten sposób precyzowane są rozwiązania zawarte w reformie edukacji.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają pytania? 

Wobec braku uwag głosów Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem  projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  w Chodczu w czteroletnie Liceum 

Ogólnokształcące w Chodczu i przeprowadził procedurę głosowania 
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Wyniki głosowania: 

Za-4 

Przeciw-0  

wstrzymało się -0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  w Chodczu w czteroletnie Liceum 

Ogólnokształcące w Chodczu. 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego  w Chodczu w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące w Chodczu stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

 

7. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  im. Jana Kasprowicza 

w Izbicy Kujawskiej w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Jana Kasprowicza w 

Izbicy Kujawskiej.   

 

Przewodniczący Komisji  poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie komisji 

otrzymali projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego 

Liceum Ogólnokształcącego  im. Jana Kasprowicza w Izbicy Kujawskiej w czteroletnie Liceum 

Ogólnokształcące im. Jana Kasprowicza w Izbicy Kujawskiej.   
Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają pytania? 

Wobec braku uwag głosów Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem  projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  im. Jana Kasprowicza w Izbicy 

Kujawskiej w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Jana Kasprowicza w Izbicy Kujawskiej 

i przeprowadził procedurę głosowania 

Wyniki głosowania: 

Za-3 

Przeciw-0  

wstrzymało się -1 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  im. Jana Kasprowicza w Izbicy 

Kujawskiej w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Jana Kasprowicza w Izbicy Kujawskiej. 

Projekt uchwały w sprawie w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  im. Jana Kasprowicza w Izbicy Kujawskiej w 

czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Jana Kasprowicza w Izbicy Kujawskiej stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

8. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego im. Królowej Jadwigi 

w Kowalu w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Królowej Jadwigi w Kowalu.  

 

Przewodniczący Komisji  poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie komisji 

otrzymali projekt uchwały w sprawie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego im. Królowej Jadwigi w Kowalu w 

czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Królowej Jadwigi w Kowalu.   
Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają pytania? 
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Wobec braku uwag głosów Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem  projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego im. Królowej Jadwigi w Kowalu w 

czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Królowej Jadwigi w Kowalu 

i przeprowadził procedurę głosowania 

Wyniki głosowania: 

Za-3 

Przeciw-0  

wstrzymało się -1 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego im. Królowej Jadwigi w Kowalu w 

czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Królowej Jadwigi w Kowalu. 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego im. Królowej Jadwigi w Kowalu w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące 

im. Królowej Jadwigi w Kowalu stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

9. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  im. Franciszka Becińskiego  

w Lubrańcu w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Franciszka Becińskiego  

w Lubrańcu. 

 

Przewodniczący Komisji  poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie komisji 

otrzymali projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  im. Franciszka Becińskiego  

w Lubrańcu w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Franciszka Becińskiego w Lubrańcu.   
Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają pytania? 

Wobec braku uwag głosów Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem  projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  im. Franciszka Becińskiego  

w Lubrańcu w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Franciszka Becińskiego  

w Lubrańcu i przeprowadził procedurę głosowania 

Wyniki głosowania: 

Za-3 

Przeciw-0  

wstrzymało się -1 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  im. Franciszka Becińskiego  

w Lubrańcu w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Franciszka Becińskiego  

w Lubrańcu. 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego 

Liceum Ogólnokształcącego  im. Franciszka Becińskiego w Lubrańcu w czteroletnie Liceum 

Ogólnokształcące im. Franciszka Becińskiego w Lubrańcu stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu.  
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10. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  dla Dorosłych w Chodczu  

w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Chodczu.  

 

Przewodniczący Komisji  poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie komisji 

otrzymali projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  dla Dorosłych w Chodczu w czteroletnie Liceum 

Ogólnokształcące dla Dorosłych w Chodczu.   
Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają pytania? 

Wobec braku uwag głosów Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem  projektu uchwały w sprawie projektu uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  dla 

Dorosłych w Chodczu w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Chodczu 

 i przeprowadził procedurę głosowania 

Wyniki głosowania: 

Za-3 

Przeciw-0  

wstrzymało się -1 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  dla Dorosłych w Chodczu w 

czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Chodczu. 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego 

Liceum Ogólnokształcącego  dla Dorosłych w Chodczu w czteroletnie Liceum 

Ogólnokształcące dla Dorosłych w Chodczu stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

 

11. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  dla Dorosłych w Izbicy 

Kujawskiej w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Izbicy 

Kujawskiej. 

 

Przewodniczący Komisji  poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie komisji 

otrzymali projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  dla Dorosłych w Izbicy Kujawskiej w czteroletnie 

Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Izbicy Kujawskiej.   
Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają pytania? 

Wobec braku uwag głosów Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem  projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  dla Dorosłych w Izbicy 

Kujawskiej w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Izbicy Kujawskiej 

 i przeprowadził procedurę głosowania 

Wyniki głosowania: 

Za-3 

Przeciw-0  

wstrzymało się -1 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  dla Dorosłych w Izbicy 

Kujawskiej w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Izbicy Kujawskiej. 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego 

Liceum Ogólnokształcącego  dla Dorosłych w Izbicy Kujawskiej w czteroletnie Liceum 
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Ogólnokształcące dla Dorosłych w Izbicy Kujawskiej stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu.  

 

 

12. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  dla Dorosłych im. Św. Jana 

Pawła II w Kowalu w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych im. Św. 

Jana Pawła II w Kowalu.  

 

Przewodniczący Komisji  poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie komisji 

otrzymali projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  dla Dorosłych im. Św. Jana Pawła II w Kowalu  

w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych im. Św. Jana Pawła II w Kowalu.   
Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają pytania? 

Wobec braku uwag głosów Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem  projektu uchwały w sprawie projektu uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  dla 

Dorosłych im. Św. Jana Pawła II w Kowalu w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla 

Dorosłych im. Św. Jana Pawła II w Kowalu i przeprowadził procedurę głosowania 

Wyniki głosowania: 

Za-3 

Przeciw-0  

wstrzymało się -1 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  dla Dorosłych im. Św. Jana 

Pawła II w Kowalu w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych im. Św. Jana 

Pawła II w Kowaluj. 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego 

Liceum Ogólnokształcącego  dla Dorosłych im. Św. Jana Pawła II w Kowalu w czteroletnie 

Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych im. Św. Jana Pawła II w Kowalu stanowi załącznik 

nr 11 do niniejszego protokołu.  

 

13. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego czteroletniego Technikum w Chodczu w pięcioletnie Technikum 

w Chodczu.  

 

Przewodniczący Komisji  poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie komisji 

otrzymali projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

czteroletniego Technikum w Chodczu w pięcioletnie Technikum w Chodczu.   
Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają pytania? 

Wobec braku uwag głosów Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem  projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego czteroletniego Technikum w Chodczu w pięcioletnie Technikum 

w Chodczu i przeprowadził procedurę głosowania 

Wyniki głosowania: 

Za-3 

Przeciw-0  

wstrzymało się -1 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego czteroletniego Technikum w Chodczu w pięcioletnie Technikum 

w Chodczu. 
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Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego 

Technikum w Chodczu w pięcioletnie Technikum w Chodczu stanowi załącznik nr 12 do 

niniejszego protokołu.  

 

14. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego czteroletniego Technikum Ekonomicznego w Lubrańcu – Marysinie  

w pięcioletnie Technikum Ekonomiczne w Lubrańcu - Marysinie.  

 

Przewodniczący Komisji  poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie komisji 

otrzymali projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

czteroletniego Technikum Ekonomicznego w Lubrańcu – Marysinie  

w pięcioletnie Technikum Ekonomiczne w Lubrańcu - Marysinie.   
Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają pytania? 

Wobec braku uwag głosów Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem  projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego czteroletniego Technikum Ekonomicznego w Lubrańcu – Marysinie  

w pięcioletnie Technikum Ekonomiczne w Lubrańcu - Marysinie i przeprowadził procedurę 

głosowania 

Wyniki głosowania: 

Za-3 

Przeciw-0  

wstrzymało się -1 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego czteroletniego Technikum Ekonomicznego w Lubrańcu – Marysinie  

w pięcioletnie Technikum Ekonomiczne w Lubrańcu - Marysinie. 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego 

Technikum Ekonomicznego w Lubrańcu – Marysinie w pięcioletnie Technikum 

Ekonomiczne w Lubrańcu - Marysinie stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  

 

 

15. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego czteroletniego Technikum w Izbicy Kujawskiej w pięcioletnie 

Technikum w Izbicy Kujawskiej.  

 

Przewodniczący Komisji  poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie komisji 

otrzymali projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

czteroletniego Technikum w Izbicy Kujawskiej w pięcioletnie Technikum w Izbicy Kujawskiej.   
Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają pytania? 

Wobec braku uwag głosów Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem  projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego czteroletniego Technikum w Izbicy Kujawskiej w pięcioletnie Technikum 

w Izbicy Kujawskiej i przeprowadził procedurę głosowania 

Wyniki głosowania: 

Za-3 

Przeciw-0  

wstrzymało się -1 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego czteroletniego Technikum w Izbicy Kujawskiej w pięcioletnie Technikum 

w Izbicy Kujawskiej. 
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Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego 

Technikum w Izbicy Kujawskiej w pięcioletnie Technikum w Izbicy Kujawskiej stanowi 

załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  
 

 

16. Sprawy różne 

 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają jakieś sprawy lub wnioski, które 

należałoby podnieść w tym punkcie? 

Radny Jacek Jabłoński zapytał, czy zmieniło się coś w kwestii naboru do szkół powiatowych? 

Pan Jan Stocki – pracownik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformował, że są to 

zmiany detaliczne, czyli to są zmiany po 1-2 uczniów. Decyzja Pana Starosty ostateczna jeszcze nie 

zapadła, czy zostanie powołana 1 klasa branżowa w Lubrańcu. Zgłosiło się 10 uczniów. Na chwilę 

obecną jest 9 uczniów. Dyrektor złożył wszystkie wyjaśnienia, których oczekiwał zarząd. Stan 

naboru przedstawiony na ostatnim posiedzeniu komisji to nie uległo to dużej zmianie. Tej zmiany 

można bardziej spodziewać się na początku września, kiedy zweryfikują się pewne zamiary, 

chociażby związane z dojazdem do szkół we Włocławku lub tym, że szkoła nie spełnia oczekiwań 

lub nowe koleżeństwo również nie spełnia oczekiwań. Zawsze taki stan obserwowano i jest 

nadzieja, że jeśli jest większy nabór to mogą być również większe zmiany w naborze. Szkoły mają 

dobrą ofertę, szkoły są zróżnicowane. W danych dotyczących naboru na dzień dzisiejszy zmiany 

nie ma. W miesiącu sierpniu odbywają się również egzaminy poprawkowe. W miesiącu wrześniu 

komisja otrzyma informacje o stanie realizacji zadań oświatowych. Ona będzie zawierać informacje 

zarówno dotyczące naboru do szkół jak i informacje dotyczącą zdawalności egzaminów 

maturalnych.  

Przewodniczący Komisji zapytał o stronę internetową powiatu włocławskiego? Przewodniczący 

Komisji stwierdził, że na stronie zamieszczane jest bardzo mało informacji. Porównując ze stroną 

internetową Urzędu Miasta Włocławek to na tamtej stronie co 2 godziny pojawiają się nowe 

informacje. Przewodniczący Komisji zapytał, czy można rozszerzyć zakres tych informacji, które 

umieszczane są na stronie internetowej? Te informacje nie dotyczą tylko starostwa powiatowego, 

ale wszystko to co dzieje się w powiecie włocławskim. Może należy wejść w ścisła współpracę  

z Wójtami/Burmistrzami, aby zechcieli przekazywać informację. Od 3 kadencji ta strona 

internetowa „kuleje”. Informacje o różnych imprezach  pojawiała się np.: w ostatniej chwili. 

Przewodniczący Komisji poprosił, aby na to zwrócić uwagę. 

Wicestarosta powiedział, że próbowano to zmienić w ostaniem czasie, ale okazało się, że za dużo  

z tego nie wyszło. Jest to słuszny kierunek i w najbliższym czasie zostanie to prowadzone w taki 

sposób jak Pan Przewodniczący Komisji mówił.  

Pan Jan Stocki – pracownik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformował, że 

przekaże te uwagi Naczelnikowi Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych, aby funkcjonowanie 

strony internetowej było na odpowiednim poziomie.  

Radny Jacek Jabłoński powiedział, że  również zgadza się z tym, że strona internetowa byłaby 

aktywniejsza, ale w większości młodzież najwięcej informacji internetowych dowiaduje się z 

Facebooka. Radny równie najwięcej informacji dotyczących Urzędu Miasta Włocławek dowiaduje 

się z Facebooka, który jest bardzo dobrze prowadzony. Wiadomo, że nie wszyscy maja Facebooka, 

ale te osoby, które go maja dowiaduje się właśnie najwięcej z tego portalu społecznościowego. 

Radny uważa, że warto rozważyć większą aktywność strony. Powinna to prowadzić osoba, która się 

na tym zna. Facebook jest jeszcze prężniejszym źródłem informacji.  

Pan Jan Stocki – pracownik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformował, że dużo 

osób ma swojego instargrama, gdzie funkcjonuje obrazek z krótkim dopiskiem. Powiat włocławski 

jest pięknym miejsce na ziemi wart pokazania. Zarówno tereny gmin znajdujących się na terenie 

powiatu jak i fotorelacje  z imprez organizowanych przez powiat włocławski.  

Przewodniczący Komisji powiedział, że powiat jest piękny i tylko trzeba umiejętnie wyjść na 

zewnątrz.  

Na obrady przybył Pan Dawid Dalmann. W obradach uczestniczy 5 członków komisji.  
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17. Zakończenie obrad. 

Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu w dniu 20 

sierpnia 2019 roku o godzinie 9:45 dokonał zamknięcia obrad Komisji.     

                                                                                          

                                                                        
                                                                                                           Przewodniczący Komisji   

                                                                                                      Edukacji, Kultury i Sportu 

                                                                                                     

                                 Karol Matusiak  
 

 
 

 

 
 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 

 
Marta Grzegórska………………………….. 


